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Abstract (en)
The dispenser has a refrigerator arranged in housing and cooperating with a cooling region of the housing. A beverage reservoir (16) is arranged in
the housing. An output unit is arranged below the reservoir. A stirring device has a metal rod (74) and an electric motor (60) that is arranged in the
housing below the reservoir. The motor is provided with pivotable magnets (66, 68), and drives the metal rod using adjusted magnetic field, where
the metal rod is inserted into the reservoir, and is formed from a ferromagnetic material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Getränkedispenser 10 mit einem Gehäuse 12, einem in dem Gehäuse 12 angeordneten Kühlaggregat 30, das mit
einem Kühlbereich des Gehäuses 12 zusammenwirkt, einem im Gehäuse 12 angeordneten Getränkevorratsbehälter 16, einer Ausgabeeinheit 24
unterhalb des Getränkevorratsbehälters 16und einem Rührwerk, das ein Rührelement 74 und einen unterhalb des Getränkevorratsbehälters 16 im
Gehäuse 12 angeordneten Antrieb 60 bis 68 aufweist. Nach der Erfindung ist der Antrieb 60 bis 68 mit zumindest einem drehbaren Magneten 66, 68
versehen, der das im Getränkevorratsbehälter 16 eingebrachte Rührelement über ein sich einstellendes Magnetfeld antreibt.
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